	THE AKSON DESIGN PARTNERSHIP 

ADPH is a Turin based, fast growing architecture and interior design practice. Established in 2004 by married couple, Nicholas Akson and Manuela Marino, the studio has brought together some of Britain & Italy’s most diverse design talents to serve only the most prestigious and demanding international clients.   

Manuela Marino, Italian architect, graduated at the Politecnico of Torino in 1993.  She has worked in product design, interior refurbishments and conversions for private clients. Working in London from 2000 she worked in the residential developments projects Riverside Quarter and Albion Riverside, designing the interiors for the contract design company CP Hart. She brings her contemporary eclectic approach to projects, combined with her skills in design concept, to take care of the aesthetic link between architectural function and decorative details. 

Nicholas Akson, British furniture, lighting and interior designer, graduated at the Loughborough College of Art and Design in England in 1984. He has been working for high profile interior design projects for international clients and property developers in the areas of Belgravia, Mayfair and Hampstead in London for over twenty years.  His diverse contemporary approach to traditional manufacturing ideas, combined with his attention to detail, delivers inspirational client led solutions.

ADPH was created when Nicholas Akson, Manuela Marino were commissioned  in December 2004 to undertake the interior design for the Hotel Project ‘Pragelato Village Resort and Spa’ in Italy.  The resort was already partly under construction and was to be the only Five Star resort of its kind in the Italian Alps with its own Alpine Spa.  The resort opened for the February 2006 Turin Winter Olympics, and since then ADPH have gone on to design many other hotels and residential interiors.

ADPH is a multidisciplinary company, equally comfortable engaging in the planning, consulting, development and execution of both Interior and Architectural projects.  By providing customized solutions for clients favouring a progressive approach, the company is not narrowly focused but aims to be flexible, able to react to changing markets and the very different demands their diverse client base. 

ADPH’s approach is one that eliminates the boundaries between Architects Designers and Artists, offering a diverse range of services to clients in major hospitality businesses, developers and private clients.  Our aim is to develop a creative partnership between the client and the designer, hence the client is intrinsically involved in the development of the design process and the practice delivers elegant solutions surpassing the client brief.

ADPH is responsible for ethical selection of suppliers and materials and direct involvement in the quality and budget control and of the project through its life.

	THE AKSON DESIGN PARTNERSHIP (ADPH) 

ДИЗАЙНЕРСКАЯ КОМПАНИЯ АКСОН (ДКА)

ДКА  - это  быстро развивающая Туринская компания в сфере дизайна интерьеров и архитектуры.  Основанная в 2004 году супругами Николасом Аксон и Мануэлой Марино, студия объединила самые разноплановые таланты дизайна Британии и Италии с целью выполнения заказов самых престижных и требовательных интернациональных клиентов.   

Мануэла Марино, итальянский архитектор, закончила Политехнический Университет Турина в 1993 году.  Она работала в сфере товарного дизайна, ремонта помещений, а также над проектами частных клиентов.  С 2000 года работая в Лондоне в компании Riverside Quarter and Albion Riverside, известной в сфере жилищного строительства, Мануэла Марино занималась проектированием интерьеров для дизайнерской компании CP Hart. Она совмещает современный эклектический подход к проектам с ее опытом в проектировании, стремясь к эстетическому слиянию архитектурной функции и декоративных деталей.   

Николас Аксон, британский дизайнер мебели, подсветки и интерьера, закончил Колледж Искусства и Дизайна в Лафборо в Англии в 1984. Он работал в известных проектах дизайна интерьеров для интернациональных клиентов и застройщиков в Бельгрейвии,  Мейфере, Хемпстеде в Лондоне на протяжении более 20 лет. Его многогранный современный подход к традиционным фабричным идеям, его внимание к деталям является залогом достижения решений, вдохновляющих клиентов. 

ДКА была создана, когда Николас Аксон и Мануэла Марино работали над дизайном интерьера Отеля « Pragelato Village Resort and Spa » в Италии в декабре 2004 года. Отель был уже частично под реконструкцией и должен был стать единственным пятизвездочным отелем в Итальянских Альпах со своим собственным Альпийским Спа-курортом.  Курорт открылся в феврале 2006 года к Зимней Олимпиаде в Турине, и с тех пор ДКА начала заниматься дизайном многих других отелей и жилищных интерьеров.

ДКА – это многоплановая компания, одинаково успешная в планировании,  разработке и выполнении как интерьерных, так и архитектурных проектов.  Предоставляя индивидуальные решения  для клиентов, отдавая предпочтение прогрессивному подходу, компания стремится к гибкости, способности адаптироваться к меняющемуся рынку и реагировать на разнообразные требования клиентов. 

Подход ДКА стирает границы между проектированием и искусством, предлагая разноплановые услуги своим клиентам в основном в отельном бизнесе, а также застройщикам и частным клиентам.  Наша цель – создать творческое партнерство между клиентом и дизайнером путем вовлечения клиента в процесс разработки, в результате чего рождаются элегантные решения, превосходящие ожидания клиентов.  

ДКА также берет на себя ответственность выбора поставщиков и материалов и напрямую занимается контролем качества и бюджетом разработки на протяжении всего проекта. 



